## THE HEALTH SERVICES INSURANCE ACT (C.C.S.M. c. H35)

## Laboratory Requisition Forms Regulation, amendment

LOI SUR L'ASSURANCE-MALADIE (c. H35 de la C.P.L.M.)

Règlement modifiant le Règlement sur les formules de demande d'analyses de laboratoire

Regulation 44/2005 Registered March 22, 2005 Règlement 44/2005

Date d'enregistrement : le 22 mars 2005

## Manitoba Regulation 40/95 amended

- 1 The Laboratory Requisition Forms Regulation, Manitoba Regulation 40/95, is amended by this regulation.
- 2 Section 1 is amended by adding the following definition:

"health professional" means a physician or other health professional who is authorized by regulation to order laboratory tests or x-ray procedures. (« professionnel de la santé »)

- In sections 2 to 6 and in the Schedule, "medical practitioner" is replaced with "health professional" wherever it appears.
- In subsection 3(3) and in the Schedule, "physician" is replaced with "health professional" wherever it appears.

## Modification du R.M. 40/95

- 1 Le présent règlement modifie le Règlement sur les formules de demande d'analyses de laboratoire, R.M. 40/95.
- 2 L'article 1 est modifié par adjonction, en ordre alphabétique, de ce qui suit :
  - « **professionnel de la santé** » Professionnel de la santé, notamment un médecin, autorisé par règlement à demander des analyses de laboratoire ou radiologiques. ("health professional")
- 3 Les articles 2 à 6 et l'annexe sont modifiés par substitution, à « médecins », à chaque occurrence, de « professionnels de la santé ».
- 4 Le paragraphe 3(3) et l'annexe sont modifiés par substitution, à « médecin », à chaque occurrence, de « professionnel de la santé ».

The Queen's Printer for the Province of Manitoba

L'Imprimeur de la Reine du Manitoba